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Rada Miejska w Augustowie 
 

Protokół nr VII/24 

z obrad VII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, która odbyła się w sali konferencyjnej  

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35 

w dniu 28 listopada 2024 roku 
 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków, co stanowi o prawomocności posiedzenia. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia  Bielawska 

3. Adam Łukasz Chmielewski 

4. Mirosław Chudecki 

5. Leszek Stanisław Cieślik 

6. Wiesława Drejer-Przekop 

7. Zbigniew Gąsiewski 

8. Rafał Harasim 

9. Wiesław Jeruć 

10. Monika Krupińska 

11. Jarosław Kwiecień 

12. Seweryn Maksimowski 

13. Wioletta Mursztyn 

14. Dariusz Ostapowicz 

15. Izabela Agnieszka Piasecka 

16. Katarzyna Raczkowska 

17. Jolanta Oneta Roszkowska 

18. Wojciech Skowroński 

19. Jacek Truszkowski 

20. Adam Wysocki 

21. Andrzej Zarzecki 
 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

- Mirosław Karolczuk – Burmistrz Miasta Augustowa, 

- Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa, 

- Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa, 

- Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Marta Kałęka – Radca Prawny, 

- Kierownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Prezesi miejskich spółek, 

- Adam Sieńko – Nadleśniczy Nadleśnictwa Augustów. 

Obrady rozpoczęto 28 listopada 2024 o godz. 12:00,  

a zakończono o godz. 14:08 tego samego dnia. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie, 

b) przekazania skargi według właściwości, 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest  

ta sama nieruchomość, 

d) Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa  

dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej, 

e) zmiany uchwały nr XLVII/473/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 marca 

2022 r. w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej  

z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych  

w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli, 

f) wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o uznanie lasów stanowiących własność 

Skarbu Państwa będących w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo Augustów, położonych na terenie Gminy Miasto Augustów 

za ochronne, 

g) uchylenia Uchwały Nr IV/54/24 z dnia 25 lipca 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Augustowskiemu Związkowi Międzygminnemu, 

h) zmian budżetu miasta na rok 2024, 

i) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz  

z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2037. 

5. Wolne wnioski. 

6. Zamknięcie obrad. 

 

Pkt 1. Otwarcie obrad. /00:00:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz otworzył obrady VII sesji Rady Miejskiej  

w Augustowie. Powitał wszystkie osoby obecne na sali. Przypomniał, że obrady rady gminy  

są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny 

sposób zwyczajowo przyjęty. Poinformował, że zgodnie z listą obecności w obradach bierze udział 

18 radnych, w związku z czym stwierdził, że obrady są prawomocne.  

Pkt 2. Przedstawienie porządku obrad. /00:00:45/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że porządek obrad  

wraz z projektami uchwał i innymi niezbędnymi materiałami /zał. nr 2/ Radni otrzymali  

w systemie eSesja. Przypomniał, że zgodnie z artykułem 20 ustęp 1a ustawy o samorządzie 

gminnym rada gminy może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. Poinformował, że Burmistrz Miasta Augustowa złożył wnioski 
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Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad VII sesji Rady Miejskiej w Augustowie 

dodatkowych projektów uchwał /zał. nr 3, zał. nr 4/. Poprosił Burmistrza Miasta Augustowa  

o przedstawienie wniosków. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił wnioski o ujęcie w porządku obrad 

projektów uchwał w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej; powołania Komisji skarg, 

wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie oraz wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku 

o uznanie lasów stanowiących własność Skarbu Państwa będących w zarządzie Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Augustów; położonych na terenie Gminy 

Miasto Augustów za ochronne. 

 

Wobec braku innych wniosków Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie zmiany 

zaproponowane przez Burmistrza Miasta Augustowa. 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 4a) projektu uchwały w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków i petycji 

Rady Miejskiej w Augustowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, 

Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

NIEOBECNI (3) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Izabela Agnieszka Piasecka  

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że wniosek Burmistrza został 

przyjęty. Poddał pod głosowanie kolejny wniosek Burmistrza. 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 4d) projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy 

Transportowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, 

Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Izabela Agnieszka Piasecka  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza został przyjęty. Poddał pod 

głosowanie kolejny wniosek Burmistrza. 

Głosowano w sprawie: Wniosku Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku 

obrad w punkcie 4f) projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku  

o uznanie lasów stanowiących własność Skarbu Państwa będących w zarządzie Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Augustów, położonych na terenie Gminy 

Miasto Augustów za ochronne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, 

Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Izabela Agnieszka Piasecka  

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Burmistrza został przyjęty, po czym 

przeprowadził głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad wraz z zaproponowanymi 

zmianami. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, 

Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 
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Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że porządek obrad został przyjęty.  

Pkt 3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od przedstawienia 

ostatniego sprawozdania. /00:06:42/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego przedstawieniu sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta 

Augustowa od przedstawienia ostatniego sprawozdania. Poprosił Burmistrza Miasta Augustowa  

o przedstawienie sprawozdania.  

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk złożył sprawozdanie.  

Pkt 4a. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Komisji skarg, wniosków  

i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. /00:21:40/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że Rada Miejska obecnie 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie powołania Komisji 

skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. Poinformował, że Radny Adam Łukasz 

Chmielewski złożył rezygnację z członkostwa w Komisji skarg, wniosków i petycji, natomiast 

Radny Wojciech Skowroński złożył wniosek o dołączenie do składu Komisji skarg, wniosków  

i petycji.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

ww. projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: powołania Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej  

w Augustowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, 

Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej 

Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Wioletta Mursztyn 
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NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie powołania Komisji skarg, 

wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie została podjęta. 

/Uchwała nr VII/97/24 stanowi załącznik nr 5 do protokołu/. 

 

Pkt 4b. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania skargi według właściwości. 

/00:22:58/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie przekazania skargi 

według właściwości. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji 

skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie. Następnie poprosił Przewodniczącą 

Komisji skarg, wniosków i petycji o przedstawienie opinii Komisji. 

Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji Sylwia Bielawska poinformowała, że 

Komisja jednogłośnie rekomenduje przekazanie skargi według właściwości Radzie Nadzorczej 

Augustowskiego Towarzystwa Budowlanego „KODREM” Sp. z o.o. Dodała, że po obradach VII 

sesji Rady Miejskiej odbędzie się posiedzenie Komisji skarg, wniosków i petycji. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przekazania skargi według właściwości. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie przekazania skargi według 

właściwości została podjęta. 

/Uchwała nr VII/98/24 stanowi załącznik nr 6 do protokołu/. 

 

Pkt 4c. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. /00:25:10/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody  
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na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Rozwoju Rady 

Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju o przedstawienie opinii 

Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Zastępca Burmistrza Miasta Augustowa Sławomir Sieczkowski omówił ww. projekt uchwały.  

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość została podjęta. 

/Uchwała nr VII/99/24 stanowi załącznik nr 7 do protokołu/. 

  

Pkt 4d. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy 

Transportowej. /00:27:18/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie 

części ulicy Transportowej. Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Rozwoju  

o przedstawienie opinii Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Mirosław Chudecki poinformował, że Komisja pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił ww. projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do projektu Miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie 

części ulicy Transportowej wyłożonego do publicznego wglądu w okresie od 14 października 2024 

roku do 4 listopada 2024 roku z prawem składnia uwag do 18 listopada 2024 roku, nie złożono 

uwag. 

Zastępca Kierownika Wydziału Architektury i Gospodarki Przestrzennej Joanna Metelska 

szczegółowo omówiła założenia ww. projektu uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie  

w sprawie stwierdzenia nienaruszenia – przez Miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego 

części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej – ustaleń 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Augustowa. 

Głosowano w sprawie: stwierdzenia nienaruszenia – przez Miejscowy plan zagospodarowania 

przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy 

Transportowej – ustaleń Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta Augustowa. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził kolejne głosowanie. 

Głosowano w sprawie: Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta 

Augustowa dla terenu położonego w rejonie części ulicy Transportowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 
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NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie 

Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Augustowa dla terenu 

położonego w rejonie części ulicy Transportowej została podjęta.  

/Uchwała nr VII/100/24 stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

Pkt 4e. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLVII/473/2022 Rady 

Miejskiej w Augustowie z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia trybu postępowania  

o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych 

ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli. /00:37:18/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

nr XLVII/473/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia 

trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi 

rodzinnych ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli. 

Poinformował, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-

Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji Społeczno-

Oświatowej Adama Wysockiego o przedstawienie opinii Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej Adam Wysocki poinformował, że Komisja 

jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie  

w sprawie ww. projektu uchwały  

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr XLVII/473/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 

31 marca 2022 r. w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej  

z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi rodzinnych ogrodów działkowych w Augustowie, 

sposobu ich rozliczania oraz kontroli. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 
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NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany uchwały  

nr XLVII/473/2022 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie określenia 

trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej z przeznaczeniem na zadania służące rozwojowi 

rodzinnych ogrodów działkowych w Augustowie, sposobu ich rozliczania oraz kontroli została 

podjęta. 

/Uchwała nr VII/101/24 stanowi załącznik nr 9 do protokołu/. 

 

Pkt 4f. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku  

o uznanie lasów stanowiących własność Skarbu Państwa będących w zarządzie Państwowego 

Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Augustów, położonych na terenie 

Gminy Miasto Augustów za ochronne. /00:40:36/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie wniosku o uznanie lasów stanowiących własność Skarbu Państwa będących  

w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Augustów, 

położonych na terenie Gminy Miasto Augustów za ochronne. Poinformował, że Komisja 

Uzdrowiskowa podczas wizji lokalnej na terenie Nadleśnictwa Augustów oraz zapoznała się  

z wnioskiem o uznanie lasów za ochronne oraz pozbawienie lasów charakteru ochronnego 

stanowiących własność Skarbu Państwa, będących w zarządzie Państwowego Gospodarstwa 

Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Augustów położonych na terenie Gminy Miasto 

Augustów. Poprosił Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej Adama Łukasza Chmielewskiego 

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji Uzdrowiskowej Adam Łukasz Chmielewski poinformował, że 

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek Nadleśnictwa Augustów.  

 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Augustów Adam Sieńko omówił złożony wniosek o zaopiniowanie 

projektu aktualizacji zasięgu lasów ochronnych. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: wyrażenia opinii w przedmiocie wniosku o uznanie lasów stanowiących 

własność Skarbu Państwa będących w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy 

Państwowe Nadleśnictwo Augustów, położonych na terenie Gminy Miasto Augustów za ochronne. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 



S t r o n a  | 11 

 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie wyrażenia opinii  

w przedmiocie wniosku o uznanie lasów stanowiących własność Skarbu Państwa będących  

w zarządzie Państwowego Gospodarstwa Leśnego Lasy Państwowe Nadleśnictwo Augustów, 

położonych na terenie Gminy Miasto Augustów za ochronne została podjęta. 

/Uchwała nr VII/102/24 stanowi załącznik nr 10 do protokołu/. 

 

Pkt 4g. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr IV/54/24 z dnia  

25 lipca 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Augustowskiemu Związkowi 

Międzygminnemu. /00:48:58/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie uchylenia Uchwały 

Nr IV/54/24 z dnia 25 lipca 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Augustowskiemu 

Związkowi Międzygminnemu. Dodał, że projekt uchwały był również rozpatrywany  

na posiedzeniu Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego 

Komisji ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta Augustowa Mirosław Karolczuk omówił przedmiotowy projekt uchwały. 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej przeprowadził głosowanie.  

Głosowano w sprawie: uchylenia Uchwały Nr IV/54/24 z dnia 25 lipca 2024 r. w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Augustowskiemu Związkowi Międzygminnemu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Zbigniew Gąsiewski, Rafał Harasim, 

Wiesław Jeruć, Monika Krupińska, Jarosław Kwiecień, Seweryn Maksimowski, Wioletta 

Mursztyn, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech 

Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 
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Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie uchylenia Uchwały  

Nr IV/54/24 z dnia 25 lipca 2024 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Augustowskiemu 

Związkowi Międzygminnemu została podjęta. 

/Uchwała nr VII/103/24 stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Pkt 4h. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2024. 

/00:51:26/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2024. Dodał, że projekt uchwały był również rozpatrywany na posiedzeniu Komisji  

ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji ds. Budżetu  

o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta Augustowa omówił zmiany budżetu miasta na rok 2024. 

Po przeprowadzonej dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej w Augustowie poddał pod 

głosowanie ww. projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: zmian budżetu miasta na rok 2024. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 7, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam 

Wysocki 

PRZECIW (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Wiesława Drejer-Przekop, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław 

Kwiecień, Wioletta Mursztyn, Andrzej Zarzecki 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała w sprawie zmian budżetu miasta na rok 

2024 została podjęta. 

/Uchwała nr VII/104/24 stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 
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Pkt 4i. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2024-2037. /01:43:00/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że obecnie Rada Miejska 

przejdzie do punktu poświęconego rozpatrzeniu projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2024-2037. Dodał, że projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji ds. Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosił Przewodniczącego Komisji  

ds. Budżetu o przedstawienie opinii Komisji.  

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Emilian Jasyen Al-Khameri poinformował, że Komisja 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Skarbnik Miasta Augustowa omówił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Wobec braku głosów w dyskusji, Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie  

ww. projekt uchwały. 

  

Głosowano w sprawie: zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-

2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2037. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia  Bielawska, Adam Łukasz Chmielewski, Mirosław Chudecki, 

Zbigniew Gąsiewski, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Wojciech Skowroński, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki 

PRZECIW (2) 

Wiesława Drejer-Przekop, Andrzej Zarzecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Jarosław Kwiecień 

BRAK GŁOSU (3) 

Monika Krupińska, Seweryn Maksimowski, Wioletta Mursztyn 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Agnieszka Piasecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz stwierdził, że uchwała w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty 

długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2037 została podjęta. 

/Uchwała nr VII/105/24 stanowi załącznik nr 13 do protokołu/. 
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Pkt 5. Wolne wnioski. /01:45:39/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz poinformował, że do Klubu Radnych 

Prawo i Sprawiedliwość dołączył Radny Wojciech Skowroński, następnie otworzył dyskusję  

w punkcie „wolne wnioski”.  

Pkt 6. Zamknięcie obrad. /02:04:28/ 

Przewodniczący Rady Miejskiej Dariusz Ostapowicz po wyczerpaniu porządku obrad zamknął 

obrady VII sesji Rady Miejskiej w Augustowie. 

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

 

Dariusz Ostapowicz 

 

 

Przygotowała: Patrycja Szostak 

 

/Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do niniejszego protokołu./ 


